
 
                                     

 

 

Til: Jan Erik Brenden, Ola Idar Løkken, Kari Lauten, Erlend Borgedal, Simen 

Knuts, Linn Langset. 

 

Fraværende: Torgeir Nordlien. (Erlend trer inn for Torgeir) 

 

Styremøte onsdag 31.05.23 kl. 18.00. 

Sted: Nermo 
 

Saker: 

 

Gjennomgang av referat fra forrige styremøte. 

• Gått igjennom.  

 

Aktivitetsplan/årshjul: 

• Sett igjennom planer for sommeren. Det må søkes om «Gudbrandsdalsprøva» - 

2dagers samla løshundprøve. Erlend tar med seg dette inn til løshundkomiten hvor de 

finner en dato (trolig første helgen i nov-23). Linn søker så fort dato er bestemt. 

 

Klubbklær: 

• Det blir tilbudt 2 jakker fra Jaktia Jessheim: Härkila og Chevalier. Styret ønsker å ha 

begge alternativer. Ut pris til medlemmer blir 1350,- for Härkila og 700,- for 

Chevalier inkl. trykk nederst på ryggen. Det vil bli opprettet et bestillingskjema så fort 

vi vet ca leveringstid. Erlend sjekker ut, samt ordner avtale med fast rabatt hos Jaktia 

Jessheim for medlemmer.  

 

Medlemskveld: 

• Blir utsatt til jan/feb-24 pga vanskelig å få tak i foredragsholdere på kort tid.  

 

Stillingsinstruks: 

• Linn har jobbet med en stillingsinstruks for hele styret, samt utstillingskomité, band og 

løshund komité. Enigheter om at dette jobbes videre med.   

 

 

Elghunden: 

• Det ble dessverre ikke med noe i forrige utgave av Elghunden. Styret jobber med å 

sette sammen mye stoff til neste blad! 

 

 

Oppdretter presentasjon:  

• Linn har sendt inn til forbundet.  

GUDBRANDSDAL ELGHUNDKLUBB 



 

Avtale grunneiere: 

• Linn sender ut avtaler til grunneiere så fort hun får kontaktinformasjon til 

grunneigerlagene.  

 

NM Bandhund 2024 og UM Løshund 2024: 

• Det har kommet inn 2 kandidater til senior NM og 4 til UM. Siste frist er 1.juni. Styret 

har sett igjennom de aktuelle kandidatene hittil og holdet tett dialog ut fristdagen. 

2.juni sendes det ut info til de påmeldte. 

 

 

Hjemmeside: 

• Pr.dags dato fungerer ikke hjemmesiden eller mailsystemet sånn det skal. Det blir 

bestemt å bytte leverandør til «Lykke media». Hvor vi kan disponere det meste selv.  

• Det er også ønske å opprette en «web-komite» som skal bestå av 2-3 personer 

(inkl.sekretæren), som skal drifte hjemmesiden, SoME. Linn etterspør på SoME om 

det er noen medlemmer som kunne tenkt seg å hjelpe til. 

 

Innsendt sak angående opprettelse av Nord-Vestlandet elghundklubb: 

• Styret oversender saken til Lov og kontroll komiten for uttalelse.  

 

Momskompensasjon: 

• Frist 30.06.2023, styret signere og Kari sender inn. 

 

Samarbeidsavtale med JFFEHK: 

• Mottat e-post om fornyelse av samarbeidsavtale. Jan Erik og Linn sjekker ut om det 

finnes en avtale fra før. 

 

Plaketter: 

• De tas med opp til Dovre utstillingen, sånn at de som ikke har fått kan få sine der.  

 

Lager: 

• Styret diskutere muligheten for en fast lagerplass/skaphenger. For å samle alt av utstyr 

på et sted. Dette sjekkes mer opp i.  

 

 

Neste styremøte:  
 


